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Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved  

Nattland skole 

 

 
 
 

 
FAU Møtereferat  

Dato:    29.05.2024 
Tid        kl 19 -21 
Sted:     Skolens lokaler 
Referent: Anne-Lise Dietzel (10. trinn) 

 

Deltagere  

Asbjørn Horne Åsebø 
Anders Fosse 
David Høgberg 
Torhild Matterne Skoge 
Monika Bader 
Severin Haugstad 
Trygve Oma 
Karl Fredrik Alnes 
May Britt Nyvoll Boga 
Ingvild Fossgard Sandøy 
Cecilie Hole Hanstvedt 
Christine Nordland 
Bodil Sigdestad 
Anne-Lise Dietzel  

 

 
Agenda:  Skoleårets 5. FAU møte 2023-24  
  

   
 
 

  

     

Punkt Tema Aksjon/ 
Ansvarlig 

1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rektors halvtime: Punkter som FAU ønsker å diskutere med Rektor: 

Psykososialt team: Fordel å ha ressurser lokalt på skolen. Det gir lettere og raskere 

tilgang til hjelp. 3 fulle stillinger (fordelt på 5 medarbeidere). Deltagerne i teamet 

jobber direkte med elevene og kan også - ved behov - erstatte læreren. Teamet kan 

også be om bistand fra ressurser utenfor skolen (BUP, PPT etc).  

Økte kostnader til teamet, men disse antas å helt eller delvis bli “dekket inn igjen” 

ved besparelser som følge av at hjelpen kommer tidligere (raskere hjelp til elevene, 

redusert risiko for sykmelding for lærerne, negativ atferd går mindre utover 

medelever).  

Lærerne er fornøyde med bistanden.  
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Punkt Tema Aksjon/ 
Ansvarlig 

2 Rektors halvtime: Punkter som FAU ønsker å diskutere med Rektor: 

Logopedtjenester ved skolene: Skolen har denne kompetansen lokalt nå. 

Vedkommende er både spesialpedagog og logoped, hvilket gir muligheter for 

tilpasning/omprioritering. Både foreldre og lærere kan be om bistand fra logoped. 

 

3 Rektors halvtime: Punkter som FAU ønsker å diskutere med Rektor: 

Sparetiltak i Bergensskolene 

Skolens økonomi er mer krevende enn tidligere. Hovedårsaken er en reduksjon i 

tildelinger, samt en økning i enkeltelever som har særskilte behov: Skolen ser at 

atferdsproblemer flyttes lengre ned i årsklassene enn tidligere. Endringer i 

opplæringsloven vil medføre en forsterkning av de økonomiske utfordringene ved at 

også tildelte assistent-timer må dekkes iht. enkeltvedtak  

 

4 Klasselister 
Det har vært vanskelig å få inn samtykker til å dele navn og kontaktinformasjon for 
foreldre/foresatte. Det varierer mye mellom trinnene hvor stor samtykkeandelen er. 
Vanskelig for FAU å gjøre noe mer for evt. å få inn de manglende samtykkene. 
 
Listene slik de nå foreligger bør kvalitetssikres slik at feilføringer slettes og listene 
sorteres slik at barn med foreldre/foresatte, kun fremkommer en gang i oversiktene. 
  
Listene bør deretter distribueres via Vigilo og oppdateres ved starten av hvert nye 
skoleår. (Utenfor referat: Listene for 10. klasse slettes når skoleåret er slutt).  

 

5 
Foreldrestyrte Foreldremøter 

● Erfaringer/-veien videre 

○ Gode tilbakemeldinger fra trinn som har gjennomført. Ikke 

gjennomført for 10. trinn i 2024. Formålet med møtene er å danne et 

grunnlag for kontakt/dialog, slik at det blir lettere for foreldregruppen å 

følge opp/håndtere dersom utfordringer skulle oppstå. 

● Når bør møtene holdes ? 

○ De foreldrestyrte foreldremøtene bør gjennomføres i starten av 

skoleåret når det gjelder 1. og 10. trinn (senest november måned). 

○ De andre trinnene kan gjennomføre disse møtene ved starten av 2. 

semester. 

○ FAU-representantene må kontakte klassekontaktene for sitt trinn for å 

minne dem på og forberede dem på gjennomføringen av disse 

møtene. FAU-representantene deltar i møtet, men klassekontaktene 

er ansvarlige for å invitere, gjennomføre og føre referat fra møtene 

Vurdere 
om det er 

behov for å 
oppdatere 
håndbok 

ang. 
gjennom-
føring av 
foreldre-

styrte 
foreldre-
møter. 

6 
 Mobilavtale og Sosiale medier 

● Skal FAU jobbe for å innføre en mobilavtale?   Når bør en evt. innføre 

mobilavtale?  Er vedlagt avtale noe vi ønsker å bruke?                     

mobilavtale-2022-3.pdf (barnevakten.no)   

○ Modellavtalen var tema på foreldrestyrte foreldremøter. 

 

https://www.barnevakten.no/wp-content/uploads/2022/05/mobilavtale-2022-3.pdf
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Punkt Tema Aksjon/ 
Ansvarlig 

○ Avtalen er god og et godt utgangspunkt for refleksjon hos foreldre/i 

familien.  

○ Bør være tema allerede fra 1. trinn for å forberede foreldrene på det 

som kommer.  

○ Temakveld med Barnevakten skal videreføres.  

■ Gode nettsider som kan anbefales for foreldrene. 

● Anbefalt aldersgrense for sosiale medier, hva mener FAU? 

○ Lovens grense er 13 år. Vil være vanskelig å få gehør for høyere 

(avtalt) grense.  

○ Foreldre bør reflektere over at tidlig tilgang til sosiale medier, skaper 

et press/påvirker andre barn for å få like tidlig tilgang. 

7 FAU Fana Sør arrangementer/ Foreldreaksjonen for en tryggere ungdomstid i 

Bergen Sør 

● Foreldreaksjonen for 8. – 10. trinn 15. april: 

○ Fin felles info til foreldre. Vekke oppmerksomhet, men usikker effekt 

på lang sikt. Hvordan lage en plan for gjennomføring av relevante 

tiltak for en så stor gruppe? Også usikkert om de “rette” foreldrene 

deltar på denne formen for møter.  

○ Link til foreldreaksjonen, scroll ned for video av arrangementet  

● Foreldreaksjonen for 5. – 7. trinn 6. juni: 

○ FAU-leder har gitt innspill på at møtet bør gjennomføres etter 

sommerferien, men møtet gjennomføres som oppsatt.  

● Sommerslippfestivalen 21. juni: 

○ Varierende informasjon om invitasjon er avhengig av om de inviterte 

også kan stille med foreldre/foresatte til arrangementet.  

○ Krevende arrangement mtp. rusfri og trygg gjennomføring for øvrig.  

○ FAU Nattland vil få invitasjon og bli bedt om å bidra med vakthold.  

 

 

8 17. mai: 

● Kort oppsummering økonomi 

○ Godt oppmøte. Omsetning ca. kr. 60.000. FAU mottar ca. kr. 12.000 

av dette. Denne andelen tenkes brukt til blant anned besøk av 

Barnevakten på 1.-4. trinn (gjentas årlig. Koster p.t. ca. kr. 6.000). 

○ God økonomi i FAU p.t 

○ Øvrige inntekter fra 17. mai tilfaller 7. trinn som arrangør og skal 

brukes til en avslutningsaktivitet før elevene starter på 

ungdomstrinnet.. 

○  

● Tog fra Nattlandsfjellet   

○ Lengre å gå enn fra Kidsa i Øvre Sædal. 

○ Det bør tas hensyn til Ulriken Janitsjars samlede program, slik at 

toget heretter bør starte ved Kidsa. 

○   

● Annet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.barnevakten.no/
https://www.facebook.com/profile.php?id=61557756831719
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○ Det var lange køer for å kjøpe bonger. Det bør være ekstra 

bemanning den første ca. halve timen for å ta unna disse køene mer 

effektivt. Gjerne også flere utsalgsteder. 

○ Det bør gis bedre informasjon om hva bongene og aktivitetskortene 

brukes til på forhånd av arrangementet  

○ Salget av bonger bør foregå på et sted hvor det er mobildekning (av 

hensyn til vipps-betaling). 

Aksjon:  

Gi tilbake-
melding til 
komiteen 

om 1) 
ekstra 

bemann-
ing, 2) 
“bong-

informasjo
n” m.m. 

9 FAU 2024-2025 

Kun halvparten av medlemmene fortsetter. Leder i FAU bør komme fra 

mellomtrinnet eller høyere. Nåværende leder kan fortsette som nestleder kommende 

skoleår. Fratrer deretter. Det vil derfor være behov for ny FAU-leder fra og med 

kommende skoleår. Det bør være nestleders oppgave å oppdatere og forankre 

sentrale dokumenter (håndbok etc). 

Det bør utarbeides et årshjul for FAU med tidfesting av vesentlige oppgaver som 

FAU skal utføre ila året. Årshjul bør finnes i en ekstern versjon tilgjengelig for 

foreldre o.l. og en intern mer detaljert versjon til bruk for FAUs eget arbeid. 

 

Første FAU-møte i nytt skoleår, bør gjennomføres i september, senest i oktober.  

 

 

 

10 Møtefrekvens FAU  

Beholder samme frekvens som før  
 

   

 
 


